國立清華大學科技管理學院
高階經營管理雙聯碩士在職學位學程
論文指導教授認證單
Application Form for Thesis Advisor of Master Student, Dual EMBA of NTHU CTM
  日期Date：    年Y    月M    日D
	姓名 
Name
	
	學號 
Student ID No.
	

	指導教授姓名
Advisor’s Name
	

	論文題目（暫訂）
Thesis title (tentative)
	

	指導教授簽名
Signature of Advisor
	

	1. Dual EMBA學生應於碩二上學期9月30日前確定論文指導教授，並將本單繳回辦公室。
2. 主責指導教授必須為清華大學科技管理學院專任老師，並且為UTA與清大合聘之教師。學生在學期間必須曾修習該主責指導教授之課程。
3. 若院內專任老師認為有必要與院內專、兼任老師、院外或校外老師共同指導，需經各專班委員會同意。
4. 每位指導教授每學年可指導之Dual EMBA學生以6人為上限，單獨指導及共同指導皆以1人計。
5. 主責指導教授須確認及同意「論文相似度比對報告」符合低於Dual EMBA專班標準為25%。
A. Dual EMBA students should appoint a thesis advisor before the end of the first semester of the second grade, and return this form to the office.
B. The principal advisor must be a full-time professor of NTHU CTM, and jointly employed by UTA and NTHU. Students must have taken the courses of the advisor during their studies.
C. If the full-time teachers deem it necessary to jointly guide with the full-time teachers, part-time teachers, and teachers outside the college or outside the school, the approval of the program committee is required.
D. The maximum number of Dual EMBA students that can be instructed by each advisor per academic year is 6, and the number of individual advisors and joint advisors is 1.
E. The advisor in charge must confirm and agree that the "thesis similarity comparison report" is 25% lower than the standard of the Dual EMBA program.

	經辦人
Dual EMBA office
	單位主管
Director of Dual EMBA
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